



## Band Info

(Stand 12/2021)

**Raw Voltage** sind 4 Musiker aus der analogen Zeit des Hard Rock. Die Combo formierte sich 2018 um den Gitarristen Harry Weber und Schlagzeuger Sven Antoni. In den Jahren 2019 komplettierten der Bassist Stephan Bürk und 2020 der Sänger Matthias Fels die heutige Formation. Leider war der Beginn durch ständige Pausen wegen Corona bedingten Lockdowns und Kontaktbeschränkungen geprägt. Doch nun starten wir durch. Wir haben es uns zur Aufgabe gemacht das digitale Zeitalter mit bodenständigem und analogem Hard Rock aus eigener Feder zu bereichern. Denn in einer Zeit in der es handgemachte Musik leider meist nur noch in Form von Coverbands gibt, setzen wir auf eigene Songs im Stil des 80er und 90er Hard Rock. Gemäß dem Motto „Less covers, more Raw Voltage“.

Unsere Mission: Ehrliche, direkte, dreckige, raue und gehörgangreinigende Hard Rock Musik. Ohne Kompromisse und ohne Interpretationsspielraum. Einfach nur „voll in die Fresse“.

Aktuelle Besetzung:

Harry W-Bär:	Gitarre (Gelbsucht, Attack, Barfly, Bullet Proof)
Sven Antoni:	Schlagzeug (Gelbsucht, Dr. Rock Inc., TOJA, Edelweiss)
Stephan Bürk:	Bass (Pump, Big Jack, Quitesnake, Suicide, Crawling Snake)
Matthias "de Rock" Fels:	Gesang (MDR, Suicide, Crawling Snake)

Kontakt:

[www.raw-voltage.com](http://www.raw-voltage.com)

<https://www.backstagepro.de/raw-voltage>

[matthiasderock@yahoo.com](mailto:matthiasderock@yahoo.com)



## Band Info

(Status 12/2021)

**Raw Voltage** are 4 musicians from the analog era of hard rock. The combo formed in 2018 around guitarist Harry Weber and drummer Sven Antoni. In 2019 the bassist Stephan Bürk and in 2020 the singer Matthias Fels completed the current formation. Unfortunately, the beginning was marked by constant breaks due to Corona-related lockdowns and contact restrictions. But now we are taking off. We have made it our mission to enrich the digital age with down-to-earth and analog hard rock from our own pen. Because in a time when handmade music is unfortunately only available in the form of cover bands, we focus on our own songs in the style of 80s and 90s hard rock. According to the motto "Less covers, more Raw Voltage".

Our mission: Honest, direct, dirty, raw and aural cleansing hard rock music. Without compromise and without room for interpretation. Just "full in the face".

Current lineup:

Harry W-Bär:	Guitar (Gelbsucht, Attack, Barfly, Bullet Proof)
Sven Antoni:	Drums (Gelbsucht, Dr. Rock Inc., TOJA, Edelweiss)
Stephan Bürk:	BASS (Pump, Big Jack, Quitesnake, Suicide, Crawling Snake)
Matthias "de Rock" Fels:	Vocals (MDR, Suicide, Crawling Snake)

Contact:

[www.raw-voltage.com](http://www.raw-voltage.com)

<https://www.backstagepro.de/raw-voltage>

[matthiasderock@yahoo.com](mailto:matthiasderock@yahoo.com)